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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mely szénbányák újranyitását tervezi a kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Gulyás Gergely miniszer úr a Kormányinfón arról tájékoztatta a jelenlevő újságírókat, hogy a 
kormány már tudja, mely bányák újranyitását tervezi, de a részletes tervekről nem tudott 
tájékoztatást adni.

Ezért a következő kérdésekre várom miniszter úr válaszát:

• konkrétan bányák újranyitását, vagy már működő bányák termelésének a növelését tervezi 
a kormány? Ha újranyitásról van, szó, akkor konkrétan mely bányák újranyitásáról, és ez 
mikorra várható?

• mennyi idő szükséges ezen bányák környezetvédelmi, és munkavédelmi szempontból is 
biztonságos újranyitásához/termelésének fokozásához?

• hogyan kívánják rövid idő alatt beszerezni a szükséges terveket és hatósági engedélyeket?
• honnan kívánja biztosítani a kormány a bányák biztonságos 

újranyitásához/működtetéséhez szükséges műszaki szakembereket és vájárokat, mikor a 
szakirányú képzések hosszú évtizedekkel ezelőtt leálltak?

• számításaik szerint az újranyitott bányák vagy a meglévő bányák kitermelésének fokozása 
milyen mértékben növelheti a lignitalapú villamosenergia-termelés volumenét és arányát?

• ez hogy egyeztethető össze a klímavédelmi célokkal?
 

Várom megtisztelő válaszát. 

Üdvözlettel:
 Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2022. 09.12
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